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Svet staršev Osnovne šole Fram 
Turnerjeva ulica 120 
2313 Fram 

 
Z A P I S N I K 
 

1. sestanka Sveta staršev OŠ Fram z vrtcem Fram v šolskem letu 
2023/24 
 

Datum: 26. 9. 2023, Čas: 17:00 – 18:30 
 

I. Dnevni red 

Predlagani dnevni red 
 

1. Uvodni pozdrav. 
2. Pregled seznama predstavnikov Sveta staršev šole in vrtca za novo šolsko leto. 
3. Izvolitev in potrditev predsednika in podpredsednika Sveta staršev za šolsko leto 
2023/2024. 
4. Seznanitev s poslovnikom Sveta staršev. 
5. Seznanitev Sveta staršev z realizacijo LDN za šolsko leto 2022/2023. 
6. Seznanitev Sveta staršev z vsebino LDN za šolsko leto 2023/2024. 
7. Potrditev nadstandardnih programov. 
8. Poročilo upravnega odbora šolskega sklada o delovanju v preteklem šolskem letu 
in načrti za tekoče šolsko leto. 
9. Vprašanja, pobude, predlogi. 
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1 Uvodni pozdrav 

Ravnateljica ga. Vesna Lešnik pozdravi novo sestavo Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 
in ostale prisotne. 
 

2 Pregled seznama predstavnikov Sveta staršev šole in vrtca za novo šolsko leto 
2023/2024 

 

Predstavniki sveta staršev OŠ Fram: 
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Predstavniki sveta staršev vrtec Fram: 
 

 

3 Izvolitev in potrditev predsednika, podpredsednika in zapisnikarja Sveta staršev za 
šolsko leto 2023/24. 

3.1 Prisotni soglasno izvolijo predsednika, podpredsednico in zapisnikarja Sveta staršev. 

Sklep 1: Predsednik Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024 je Aleš Gobec. 
Sklep 2: Podpredsednica Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024 je Nastja Zelenik. 
Sklep 3: Zapisnikar za šolsko leto 2023/2024 je Jožef Pulko. 

3.2 Izvolitev in potrditev predstavnika znotraj Aktiva sveta staršev Mariborskih 
osnovnih šol (ASMOŠ).  

Sklep 4: Predstavnica v Aktivu sveta staršev Mariborskih osnovnih šol je Barbara Založnik. 
Dogovorjeno je bilo, da predsednik Sveta staršev pridobi vse potrebne podatke, ki jih 
predstavnica v Aktivu sveta staršev Mariborskih osnovnih šol Barbara Založnik potrebuje za 
nemoteno delo. 

3.3 Izvolitev disciplinske komisije. 

Sklep 5: Člani disciplinske komisije so: Jasmina Gojčič, Karin Krajnc, Andreja Bjelan. 

3.4 Izvolitev predstavnika komisije za obravnavo vlog za vpis v vrtec Fram. 
 

Predstavnica staršev v komisiji za obravnavo vlog za vpis v vrtec je Nika Cafuta. 
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4 Seznanitev s poslovnikom Sveta staršev 

 

4.1 Vsebina je bila na kratko predstavljena s strani predsednika Sveta staršev. Do 
naslednjega sestanka se pripravi čistopis poslovnika sveta staršev, ki bo objavljen tudi 
na spletni strani šole.  

 

5 Seznanitev Sveta staršev z realizacijo LDN za šolsko leto 2022/2023 za šolo in vrtec. 

 

5.1 Prisotni so se seznanili z realizacijo LDN šole za preteklo šolsko leto. 
Izpostavljeno iz LDN:  
Šolsko leto 2022/2023 je v začetku obiskovalo 391 učencev znotraj devetnajstih čistih 
oddelkih. S 1. oktobrom se je na šolo prepisala ena učenka, zato je šolsko leto zaključilo 392 
učencev. Delo v oddelkih podaljšanega bivanja (OPB) je bilo organizirano v osmih skupinah 
oz. v petih oddelkih. Skupaj je bilo štiriindvajset oddelkov. Na administrativno-tehničnem 
področju so bili v šolskem letu 2022/2023 na novo zaposleni poslovna  sekretarka, hišnik – 
šofer, dve kuharici in kuhar ter ena kuharska pomočnica. Izveden projekt zdrava šola s 
poudarkom na skrbi za duševno zdravje. 
 

Učni uspeh:  
Uspeh ob koncu avgusta 2023: 99,23 % (napredovalo je 389 učencev, 2 ponavljata razred, 1 
se je  prepisal na drugo stopnjo izobraževanja). 
Nacionalno preverjanje znanja je bilo v šol. letu 2022/2023 obvezno za vse šestošolce in 
devetošolce.  Izvajalo se je: 

- v 6. razredu iz slovenščine, matematike ter angleščine, 
- v 9. razredu iz slovenščine, matematike ter angleščine.  

V šolskem letu 2022/2023 je svetovalno delo opravljala socialna pedagoginja Nina Kramer 
in  pedagoginja Andreja Štavbe Mušič. 
 

 

5.2 Prisotni so se seznanili z realizacijo LDN vrtca za preteklo šolsko leto 
Izpostavljeno iz LDN:  
Šolsko leto 2022/2023 se je začelo z devetimi oddelki in s 173 otroki. Izvedene so bile 
obogatitvene dejavnosti. Nekatere so: 

- pravljične urice 
- predopismenjevanje, ki se je izvajalo v dveh predšolskih skupinah ( rdeča in bela)  
- gozdne delavnice 

- naravoslovni dnevi 
- pevski zbor 

- plavalni tečaj 
- znanost v vrtcu 

- zaključni izleti  
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6 Seznanitev Sveta staršev z vsebino LDN za šolsko leto 2023/2024 za šolo in vrtec. 

 

6.1 Letni delovni načrt predstavi ravnateljica ga. Vesna Lešnik. 
Šola ima 19 oddelkov in 4 oddelke podaljšanega bivanja. Povečuje se vpis otrok v vrtec in v 
šolo. V letošnjem šolskem letu obiskuje šolo 404 učencev.  

Šolski koledar je objavljen na spletni strani: 

- posebnost je delovna sobota, ki bo 6.4.2024 ter pouka prost dan 9.2.20204 
- posebnost je tretji predmet zgodovina, ki se bo preverjala pri devetošolcih na NPZ 
 
6.2 Mihaela Ekart predstavi delovni načrt vrtca.  
Vrtec sestavlja 9 oddelkov, skupaj 178 otrok. Eden glavnih ciljev, ki so si ga zadali v vrtcu 
Fram je čim več gibanja z otroci v naravi. 
- Dodatni programi, ki se bodo izvajali: 

- gledališki abonma SNG Maribor, jesenski pohod, sankanje, plavanje, tečaj tujega jezika, 
brihtne glavce, znanost v vrtcu, poletni tabor, … 

 

7 Potrditev nadstandardnih programov. 

Ravnateljica ga. Vesna Lešnik predstavi nadstandardne programe, ki se bodo izvajali v tem 
šolskem letu.  Izpostavljeni so bili ( Erasmus+, Spirit, Popri…). Nadstandardni programi za 
šolo so bili soglasno potrjeni.  
 

8 Poročilo UO šolskega in vrtčevskega sklada o delovanju v preteklem šolskem letu in 
načrti za tekoče šolsko leto 

 

Poročilo Svetu staršev ni bilo predstavljeno.  

Sklep 6: Predsednico Šolskega sklada OŠ Fram oz. njenega predstavnika se povabi na 
naslednjo sejo. Enako velja za vrtčevski sklad.  
 

Mihela iz vrtca je predstavila novo sestavo vrtčevskega sklada: 

* predsednik:   M. Špendl, 
* namestnica predsednika: N. Cafuta 
• zapisničarka:  N. Zelenik 
• člani:    M. Sagadin, E. Šket, N. Leskovar, P. Tomše, 
 

9 Vprašanja, pobude, predlogi 

 

9.1  S strani predsednice Sveta zavoda OŠ Fram smo bil pozvani, da zaradi prenehanja 
funkcije dosedanji članici Mojci Toplišek izvolimo novega predstavnika. Do izteka mandata 
aktualne sestave Sveta zavoda je postala ga. Nastja Zelenik. 
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9.2 G. Zorko je izpostavil vprašanje, pomembnost izobraževanj za zaposlene OŠ Fram. 

Med šolskim letom so se strokovni delavci izobraževali v okviru seminarjev, predvsem pa 
študijskih skupin, ki so potekala v živo ali na daljavo. Izobraževanja, ki so se jih strokovni 
delavci udeležili, pa so bila predstavljena v okviru strokovnih aktivov, ali na  konferenci, če 
je bila tematika splošna in aktualna za vse strokovne delavce. V zavodu so obravnavali tudi 
različne okrožnice in navodila Ministrstva za šolstvo, znanost in šport in Zavoda  za šolstvo. 
Administrativno tehnični kader se je izobraževal na področju šolske prehrane in HACCP. Vsi  

zaposleni znotraj zavoda so imeli izobraževanje iz Varnosti pri delu. 

9.3 Ga. Barbara je izpostavila, da je s strani nekaterih staršev prejela pripombo glede 
gnilega sadja in nezadovoljstva s prehrano. 

S strani vodstva šole so nam svetovali, da se, v primeru pripomb glede hrane, starši kar 
direktno obrnemo na organizatorko prehrane, Nastjo Habjanič : nastja.habjanic@os-
fram.si. Ona bo potem tudi preverila in se, če bi bilo potrebno, osebno pogovorila z 
razredom, starši v katerem je bila izpostavljena težava. Svet staršev še ugotavlja, da se v 
primeru težav oz. nezadovoljstva starši obrnejo sami direktno na organizatorko in se v 
primeru posameznikov s tem ne ukvarjamo znotraj Sveta staršev. 

9.4 Kako se v vodstvu šole pripravljajo glede na možen povečan vpis tako v vrtec kot v OŠ 
v naslednjih letih?  

S strani ravnateljice je bilo povedano, da proučujejo se možnosti širitve prostorov v vrtcu 
ter šoli. Ko bodo potrjene končne rešitve se bo z njimi seznanil tudi Svet staršev. 

9.5 Komentar glede očitkov da je OŠ Fram podpornica LGTB? 

Odgovor ravnateljice: 

S strani staršev smo prejeli informacijo glede objave naše šole na seznamu pokroviteljev 
LGBT (https://demokracija.si/fokus/skoraj-4-milijone-evrov-davkoplacevalskih-sredstev-
za-lgbt-propagando-to-je-seznam/). S strani šole nismo podpisali nobene privolitve in na 
omenjeno temo ne izvajamo nobenih dejavnosti. Raziskali smo od kod bi lahko objava 
izvirala in ugotovili, da je šola leta 2019 izdajatelju računa Društvo informacijski center 
legebitra poravnala račun v višini 12,05 € za plačilo kotizacije izobraževanja z naslovom 
Preprečevanje medvrstniškega nasilja za zaposleno učiteljico.  

 

 

Zapisal:       Predsednik Sveta staršev OŠ Fram, 
Jožef Pulko       Aleš Gobec 
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